	Form No. 4
Affidavit for patent ownership

We (Inventor):

Nationality:

Address:

(b) Do hereby declare under oath that the proprietor of referenced patent entitled “….”

(c) Is (are) (Applicant)

And I / we claim to be the true, first and sole inventor(s) thereof; and said patent has never been disclosed to the public and if it has been disclosed that was done according to Article 3(a)2 of Patents Law No. (32) for the year 1999. 

Dated 

This oath has been sworn by                   
Before me,  magistrate authorized by law to administer an oath

Dated

Note: This form must be signed by both the applicant and the inventor
	مــوذج رقــم (4)
تصريح مشفوع باليمين بإحراز اختراع

أنا/نحن(المخترع):

وجنسيتي

وعنوان تبليغي

أصرح بعد اليمين بأن المالك للاختراع المسمى هو“….”


هو“ المخترع.”

وأدعي بأني/بأننا المخترع الحقيقي والأول والوحيد لذلك الاختراع، وأن هذا الاختراع لم يكشف عنه للجمهور أو إنه إذا كان قد كشف عنه فقد تم ذلك وفقاً لأحكام المادة (3/أ/2) من قانون براءات الاختراع رقم (32) لسنة 1999.


تحريراً في 

لقد أدى هذا اليمين .............. المذكور أعلاه أمامي أنا قاضي الصلح (أو من ينوب عنه) ....................................... المصرح لي قانوناً بتحليف اليمين.

تحريراً في قاضي الصلح  (أو من ينوب عني)


*ملاحظة هامة:(يوقع هذا النموذج من قبل المخترع  ومالك الاختراع)




